
PROTOKOLL nr 2

vid sammanträde den 31/3/58 i Djurgårdens Idrottsförenings 
överstyrelse på Stadion.
NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Lövdahl och Liliequist;

förhindrade: Nordlund, Eckerbrant, Norén.

Ansökan om Skidspelen 1959:
§ 12.

Godkändes den av ordföranden vidtagna åtgärden att för Djurgårdens IF:s 
räkning ansöka om Svenska Skidspelen 1959. Ordföranden hade bedömt möjlig
heten som god att få hand om arrangemangen därest visst samarbete kunde 
etableras med Stockholms Skidförbund. Kopia på ansökningshandlingen hade 
också tillställts detta förbund och till Svenska Skidförbundets sekr. Nils 
Stenberg. Enligt överenskommelse har SS-arrangörerna rätt att påräkna re
turbesök av en Sovjettrupp 17 aktiva samt av Finlands två bästa backhoppare, 
varjämte Norge förklarat sig vilja sända en kvalificerad trupp för att re
habilitera sitt under senare år något skamfilade skid-anseende i Sverige.

I anslutning härtill diskuterades olika former för att bygga upp on kraf
tig ungdomsavdelning inom skidsektionen och att ta kontakt med Holger Carls
son (tidigare i skidstyret) för att få honom intresserad för en comeback 
på ledarplats.

Klubbmärke för curling:
§ 13.

En framställning från curlingsektionen att få göra ett särskilt DIF-
märke, i vilket en curlingsten inkomponerats, avslogs.
Anslag från Idrottsstyrelsen:

§ 14.
Beslöts att hos Stockholms stads Idrottsstyrelse anhålla om ett anslag på 

kr. 5.000:- i och för skötsel och underhållning av Hammarbybacken allt i en
lighet med tidigare förfarande i samma ärende.

10 % och ishockey:
§ 15.

Diskuterades med ishockeysektionens kassör L. Lindgren principerna för 
inleveransen av stadge-enliga 10 procent på sektionens intäkter. Nåddes 
klarhet i att denna procentsats skall räknas på alla tävlingsarrangemang 
utan hänsyn till s.k. returspel på främmande ort och kostnader för dessa.

SM i ishockey till DIF:
§ 16.

Protokollfördes att Djurgården genom att den 25/3/58 på bortaplan be
segra Gävle GIK med 3-2 blivit svenska mästare i ishockey före Skellefteå 
AIK. Då oklarhet ännu rådde vilka spelare och hur många, som skulle komma 
att tillerkännas SM-tecken, beslöts att t.v. bordlägga frågan om efter 
vilka grunder som föreningens plaketter skulle tilldelas spelarna. Dis
kuterades ett förslag att gradera valören på så sätt att spelare, som 
vunnit flera SM till Djurgården skulle få en högre valör, t.ex. guld, medan 
spelare med sitt första SM tilldelas brons eller silver.



Extra förtjänstplaketter :
§ 17.

På rekommendation av ishockeyordf. Arne Grunander beslöts tillerkänna 
Dagens Nyheters verkställande dir. H. Heilborn och dess sportchef R. Eklöw 
föreningens silverplaketter som en erkänsla för fruktbärande stöd och sam
arbete vid den internationella turneringen om Ahearne cup 1957-58.

Uppdrogs åt Rinman att låta beställa dels två stora brons-hederssköldar 
dels ett 10-tal silverplaketter.

Lokalfrågor:
§ 18.

Möjligheten att slå samman brottnings- och boxningslokalerna till en 
gemensam lokal, förslagsvis i den nuvarande brottningslokalen, dryftades. 
Beslöts avvakta färdigställandet av de lokaler, som föreningen skall få 
disponera i nybygget under Stadions moderniserade ståplatsanläggning.

Ekonomisk skidfråga:
§ 19.

Beslöts tillskriva Deutscher Skiverband med besked om att Djurgården f.n. 
på grund av det dåliga ekonomiska utfallet av vinterns backevenemang inte 
ser sig någon möjlighet att lämna någon delbetalning på det tyska förbun
dets krav från 1952 men att föreningen avser att återkomma så snart den 
ekonomiska situationen, kanske redan till kommande vinter, det tillåter.

Tidskriften Djurgårdaren:
§ 20.

Diskuterades idéer och uppslag för nästa årgång av föreningens tidskrift 
Djurgårdaren och uttalades önskemålet att densamma skall kunna komma ut 
före maj månads utgång.

Bordtennis:
§ 21.

Föredrogs kopia på brev från DIF:s bordtennissektion till AIK:s dito med 
meddelande att DIF ej godtar ett i AIK:s brev av den 21/3 delgivet beslut 
om Åke Rakell. Kopian lades till handlingarna.


